

# Agreement/Vereinbarung

Company Name \_\_\_\_\_  
Firma

Street/Number \_\_\_\_\_  
Strasse/Nummer

Postcode/City \_\_\_\_\_  
Postleitzahl/Stadt

Country \_\_\_\_\_  
Land

UmSt.Id.Nr. \_\_\_\_\_  
VAT Number

I hereby agree in receiving future invoices and credit notes for deliveries by MILAN ILUMINACION S.A. in PDF format by email only. To receive the email with the invoice or credit note attached, I am providing the following email address:

Hiermit stimme ich der ausnahmslosen Zusendung von Rechnungen und Gutschriften für zukünftige Lieferungen durch MILAN ILUMINACION S.A. im PDF Format per Email zu. Für den Empfang der Rechnung oder Gutschrift stelle ich folgende Emailadresse zur Verfügung:

\_\_\_\_\_

The contact person for questions concerning invoices and credit notes is named as follow:  
Der Ansprechpartner für Fragen zu Rechnungen und Gutschriften heißt wie folgt:

\_\_\_\_\_

I can revoke this agreement at any time in writing. The change requires a transition period of 4 weeks.

Diese Vereinbarung kann ich jederzeit schriftlich widerrufen. Die Änderung benötigt eine Übergangsfrist von 4 Wochen.

Date, City, Name, Stamp \_\_\_\_\_  
Datum, Ort, Name, Stempel